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cr-2021-06-01-verslag bestuur cultuurraad 

Bestuur Cultuurraad  
Online via Microsoft Teams, 1 juni 2021, 20u 

Aanwezig/verontschuldigd 

 

 

Agenda  

1. Goedkeuring vorig verslag (06/05/2021) 
2. Opvolging adviezen 
3. Werkgroepen 
4. Cultuursubsidies 
5. Cultuurjaar 2021 
6. Varia 

Volgende vergadering: 24 juni 2021 

 

 

 

 

 

Hesters Ren X 
Van Eynde Tony X 
Rombouts Hilde X 
Lemmens Marianne X 
Van den Bergh Bart X 
Pycke Ann X 
Sysmans Ignace X 
Verbist Ernie X 
Janssens Magda X 
Verhulst Luc X 
Bresseleers Gie X 
Dörflinger Simone X 
Fabry Rachel / 
Klima Charlotte X 
Van Camp Liesbeth X 
Jespers Vincent X 
Wolfs Lisbeth Op uitnodiging 
Anthonis Veerle Op uitnodiging 
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Verslag 
 

1. Goedkeuring vorig verslag (06/05/2021) 
Het verslag van 6 mei 2021 wordt goedgekeurd. Ter aanvulling van dit verslag geeft bestuurslid 
en ondervoorzitter Ren Hesters mee dat september een betere timing is voor verenigingen om 
deel te nemen aan een eventuele verenigingenmarkt dan rond de braderij. 

Op de vorige cultuurraad vroegen de leden uitstel alvorens over te gaan tot goedkeuring van het 
verslag van 30 maart 2021. Dit verslag wordt op deze raad zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 
2. Opvolging adviezen 

2.1. Teams en tablets 
- Infosessie kan voorlopig niet fysiek plaatsvinden 
- Eventuele versoepelingen afwachten 
- In juni: openlucht of binnenlocatie? 

Schepen Charlotte Klima geeft mee dat alle adviesraden vanaf september opnieuw fysiek kunnen 
vergaderen, conform de gemeenteraad.  

Bestuursleden van cultuurraad verkiezen om infosessie te organiseren op donderdag 24 juni 
2021. Secretaris Vincent Jespers gaat op zoek naar een geschikte locatie. 

2.2. Corona - lokaal cultuurleven 
- Enkel coronaveilig geachte activiteiten via overleg 
- Meer praktische info voor lokale verenigingen volgt 
- Info cultuursector: https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/protocollen 
- Info coronavirus: https://www.info-coronavirus.be/nl/ 

2.3. Afsprakennota adviesraden 
- Afsprakennota is bezorgd aan bestuursleden cultuurraad 
- Doel om nota in de toekomst toe te passen in de praktijk 
- Vragen of opmerkingen? 

Gie Bresseleers, voorzitter van de erfgoedraad en lid van de cultuurraad, vindt de termijn van 14 
dagen in artikel 3 (advies uitbrengen) bijzonder krap. Kunnen we die termijn verlengen naar een 
meer haalbaar alternatief? 

2.4. Toon Daems 
- In 2022 viert Toon Daems zijn 70ste verjaardag 
- Hij wil dit in najaar van 2022 vieren met tweedaagse in Kaekelaar 
- Kaekelaar is maximum 1 jaar vooraf te reserveren 
- Kunnen we uitzonderingen toestaan na beoordeling cultuurraad? 
- Projectvoorstelling is bezorgd aan bestuursleden cultuurraad 
- Vragen of opmerkingen? 

Bestuurslid en ondervoorzitter Ren Hesters vindt de rol voor de cultuurraad zoals die beschreven 
staat in de projectvoorstelling te groot. 

Voorzitter Ignace Sysmans laat weten dat alles wat in de projectvoorstelling is opgenomen nog 
ter discussie staat. Het gaat om vragen van Toon Daems, zonder enige verplichting. 

Schepen Charlotte Klima geeft mee dat iedereen wel een uitzondering wil. Ze bevestigt dat het 
cultuurcentrum momenteel al de ticketverkoop voor derden kan ondersteunen. Zij zijn dus ook 
een mogelijke partner ter ondersteuning van dit project. 

https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/protocollen
https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/protocollen
https://www.info-coronavirus.be/nl/
https://www.info-coronavirus.be/nl/
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Bestuurslid Ann Pycke vindt het moeilijk om voor 1 persoon uitzondering te maken.  

Bestuurslid en penningmeester Ernie Verbist is ervan overtuigd dat de cultuurraad op deze vraag 
geen positief antwoord zal krijgen. 

Advies van de cultuurraad wordt voorgelegd aan cultuurcentrum en college. Het luidt als volgt: 

“Op basis van de gemotiveerde projectvoorstelling van Toon Daems vraagt de cultuurraad of het 
mogelijk is om bij bijzondere gelegenheden als deze vroeger inzage te geven in de kalender van 
De Kaekelaar. Onder bijzondere gelegenheden verstaan we het unieke karakter van de aanvraag, 
in dit geval een toondichter die van groot belang is voor Schoten. De cultuurraad wil instaan voor 
de beoordeling van deze uitzonderingen.” 

2.5. Budget erfgoedraad 
- Erfgoedraad stelt eigen penningmeester aan: Guido Marnef 
- Nu: administratie in orde brengen 
- Binnenkort aparte rekening voor beide raden 

2.6. Klarre Warre 
- Stand van zaken 
- Augustus 2021: jurymoment ontwerpwedstrijd 
- Erfgoedraad volgt verder op 

2.7. Gemeentelijke aanplakborden 
- Affichering blijft belangrijke rol spelen 
- Aanplakborden worden regelmatig beschadigd 
- Oplossing? Aanplakborden afschermen met (plexi)glas 
- Communicatie rond boetes voor overplakken 
- Volgende stap: huidige locaties bekijken 
- Overzicht van huidige locaties is bezorgd aan bestuursleden cultuurraad 

 
 Reclameborden - huidige locaties 

o Gewestwegen: 
 N121 Botermelkbaan ter hoogte van Het Schijn 
 N121 Elshoutbaan ter hoogte van de Varenweg 
 N115 Brechtsebaan ter hoogte van recreatiedomein De Zeurt 
 N115 Calesbergdreef aan het kruispunt met de Churchilllaan 

o Gemeentelijke wegen: 
 Villerslei ter hoogte van brug 14 
 Braamstraat aan het kruispunt met de Wijnegembaan 
 Horstebaan voor de hondenwei 
 Deuzeldlaan aan het kruispunt met de Stanislas Meeuslei 

 
 Aanplakborden - huidige locaties 

o Listdreef - Lode Vleeshouwerslaan 
o Borgeindstraat - Kruiningenstraat 
o Deuzeldlaan - Stanislas Meeuslei 
o Winkelstap - Calesberghdreef 
o Rondpunt Churchilllaan - Constant Neutjensstraat 
o Borkelstraat - Antoon Wolfsstraat 
o Churchilllaan - Jozef Hendrickxstraat 
o Gelmelenstraat - Zamenhoflaan (oud politiebureau) 
o Hendrik Consciencestraat - Verbertstraat 
o Paalstraat - Gasketelplein (politiekantoor) 
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o Paalstraat - t.h.v. Narcislaan 
o Eksterdreef - parking sportvelden De Zeurt 
o Villerslei - Doncklaan 
o Kuipersakkerstraat - Geuzenveldenstraat 
o Alfons Servaislei - Victor Frislei 
o Sparrenlaan - Wezelsebaan 
o Alice Nahonlei - Spreeuwenlei 
o Fortbaan - Junolaan 
o Boomgaarddreef - aan de Brechtsebaan 
o Albertdreef - Vaartdreef 

 
- Vragen of opmerkingen? 
- Huidige locaties behouden? 
- Suggesties voor nieuwe locaties? 

Bestuurslid Bart Van den Bergh denkt aan schoolomgevingen als locaties voor aanplakborden. 
Schepen Charlotte Klima vertelt hierover dat er aparte kanalen zijn voor jeugd. 

Gie Bresseleers, voorzitter van de erfgoedraad en lid van de cultuurraad, wil de aanplakborden 
tot een minimum beperken, want hij vindt de borden lelijk in het straatbeeld.  

Bestuurslid en ondervoorzitter Ren Hesters stelt de vraag of minder aanplakborden ook tot de 
mogelijkheden behoort. 

Bestuurslid Luc Verhulst vraagt of er meer digitale borden mogelijk zijn. Schepen Charlotte Klima 
laat weten dat hierover geen consensus is. Dergelijke borden geven een verstedelijkt imago aan 
Schoten. De couleur locale van de aanplakborden willen we graag behouden. 

Bestuurslid en penningmeester Ernie Verbist vertelt dat mensen zot zijn van affiches. Die worden 
veel gelezen. Hij beaamt dat aanplakborden hun charme kunnen hebben, op voorwaarde dat 
deze proper zijn. 

Bestuurslid Hilde Rombouts denkt aan de spreiding over de gemeente, bijvoorbeeld in elke wijk 
een wijkinfobord waar lokale bewoners vanop de hoogte zijn. 

Voorzitter Ignace Sysmans vindt dat roterende zuilen type Cinema Cabrio ook een waardevol 
initiatief zijn omwille van hun specifiek eigen karakter. Hij zou op zoek gaan naar iets met meer 
Schotens karakter. 

2.8. Projectaanvraag Vaartgaard 
- Besluit extra cultuurraad op woensdag 19 mei 2021: 

“De cultuurraad geeft negatief advies. Het gebrek aan concrete info leidt tot veel vragen en 
weinig antwoorden. Deze vragen moeten eerst worden beantwoord alvorens de raad zich positief 
kan uitspreken. Dit negatief advies geeft de raad op basis van wat de leden nu weten. Meer 
duiding kan in een later stadium alsnog leiden tot een positief advies van de cultuurraad.” 

- Advies cultuurraad is bezorgd aan leden en betrokkenen 
- Dossier voor advisering is doorverwezen naar milieuraad 
- Aandachtspunten en vragen cultuurraad zijn meegegeven 

Bestuurslid en penningmeesterErnie Verbist is ter plaatse gaan kijken en heeft twijfels bij de 
locatie in het kader van het doel dat de projectaanvrager voor ogen heeft in fase 2. 

Bestuurslid Magda Janssens vraagt hoe groot het perceel is. Kunnen we een visuele voorstelling 
krijgen van de locatie? Waar speelt dit project zich precies af?  
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3. Werkgroepen 

3.1. Werkgroep 1 
Werkgroep 1 staat in voor het herschrijven van het erkennings- en subsidiereglement.  

 Voorzitter Ann Pycke geeft stand van zaken: 
o Werkgroep wacht op gegevens alvorens verdere stappen te ondernemen 
o Voorbeelden van erkennings-/subsidiereglementen in andere gemeenten 

3.2. Werkgroep 2 
Werkgroep 2 staat in voor het in de kijker zetten van lokale amateurkunsten. 

 Voorzitter Simone Dörflinger geeft stand van zaken: 
o Werkgroep is samengekomen in tuin van groepslid Lieve Geerinckx 
o Enthousiast team met vele ideeën 
o Simone gaat binnenkort samenzitten met Ignace en Vincent om ideeën te bekijken 

3.3. Werkgroep 3 
Werkgroep 3 staat in voor het vernieuwen van de cultuurprijs en erfgoedprijs. 

 Voorzitters Gie Bresseleers en Ignace Sysmans geven stand van zaken: 
o Werkgroep heeft een brainstormsessie en oriëntatievergadering gehouden 
o We willen starten met het uitwerken van eigen prijzen: cultuurprijs en erfgoedprijs 
o Timing waar we op mikken is een lanceermoment in december 2021 
o Erfgoedprijs wordt nog besproken op erfgoedraad: wel of geen uitreiking in 2021? 

3.4. Werkgroep 4 
Werkgroep 4 staat in voor het op elkaar afstemmen van cultuurraad en gemeentebestuur. 

 Voorzitter Ren Hesters geeft stand van zaken: 
o Werkgroep heeft weinig tijd gehad om concreet aan de slag te gaan 
o Tegen volgende vergadering hoopt voorzitter meer nieuws te hebben 
o Bestuurslid Tony Van Eynde stelt zich kandidaat om aan werkgroep deel te nemen 

 
4. Cultuursubsidies 

4.1. Controle 
In 2021 gaan we dezelfde werkwijze hanteren als het voorbije jaar. Dit wil zeggen dat de 
reguliere werkingssubsidies opnieuw worden toegekend op basis van het dossier uit 2019. 
Nieuwe verenigingen kunnen een subsidieaanvraag indienen via de vernieuwde projectsubsidie. 
Na eerdere feedback van de cultuurraad wordt een controlemechanisme ingebouwd om na te 
gaan of verenigingen nog actief zijn. 

4.2. Communicatie 
De verenigingen ontvangen binnenkort een mail uit naam van de bevoegde schepen, met daarin 
de boodschap dat de werkingssubsidies worden uitbetaald. 
 
Bestuurslid en penningmeester Ernie Verbist vraagt hoe het zit met de subsidies van 2022? Op 
basis van 2021 een subsidieaanvraag indienen is niet evident, want verenigingen liggen op dit 
moment nog altijd grotendeels stil. Schepen Charlotte Klima vindt dit een terechte vraag en gaat 
dit thema met de nodige betrokkenen verder bespreken. 
 
5. Cultuurjaar 2021 

5.1. Voorjaar 2021 (zie presentatie voor bijhorende beelden) 
- Erfgoedmaand 
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- Kunstkasten en erfgoedkasten 
- Studio Kuren 

5.2. Zomer 2021 (zie presentatie voor bijhorende beelden en planning) 
- Zomermuziekavonden 
- Spelletjesweek 
- Filmweek 
- Klassieke week - Torenconcerten 
- Podcast ‘Het Bankje’ 

5.3. Najaar 2021 
- Kunst in openbare ruimte, klassiek platform en Erfgoedcel Voorkempen 
- Ontmoetingsmoment amateurkunstenaars 
- Opening cultuurseizoen 
- Open Monumentendag 
- Podium aan lokaal talent 
- Wereldlichtjesdag 
- Lancering Cultuurprijs en Erfgoedprijs 

 
6. Varia 

6.1. Verenigingenmarkt 
- Opening cultuurseizoen (september 2021) 
- Lokale verenigingen in de kijker zetten 
- Wat is haalbaar? 
- Promostand voor elke deelnemende vereniging? 

 
 Bestuursleden van cultuurraad laten weten dat een verenigingenmarkt in september 2021 

wellicht te vroeg komt voor vele verenigingen die pas begin juni heropstarten. Een alternatief 
in de vorm van een ambachtenmarkt behoort misschien wel tot de mogelijkheden. Op het 
gebied van communicatiekanalen kan er ook worden gekeken naar een overzicht in de Bode 
van Schoten of meer algemeen een publicatie op papier. 

6.2. Erkenningsaanvraag 
- De Larixdansers doen aan linedansen in wijklokaal Lariksdreef 
- Actief aantal leden: 13 
- Aantal leden woonachtig in Schoten: 4 
- Geen eigen rekeningnummer 

 
 Bestuursleden van cultuurraad vragen meer info om een gemotiveerd advies te kunnen 

uitbrengen. Hoelang is de vereniging actief en hoe is het lidmaatschap geregeld? Daarnaast is 
ook meer toelichting gewenst over de voorwaarden waaraan vereniging op basis van 
erkenningsreglement niet voldoet (aantal leden woonachtig in Schoten en rekeningnummer). 

6.3. Culturele partners 
Bestuurslid Ann Pycke heeft voorlopig geen verder nieuws vanuit het cultuurcentrum. Gie 
Bresseleers vertelt als voorzitter van de erfgoedraad dat er op die raad de laatste tijd naast 
bouwdossiers ook meer aandacht is voor roerend en immaterieel erfgoed. 

6.4. Andere varia? 
Bestuurslid Luc Verhulst geeft mee dat het Willemsfonds terug actief is. Met een bezoek aan de 
Abdij van Averbode heeft de vereniging haar eerste activiteit achter de rug. 
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Voorzitter Ignace Sysmans vraagt meer info over de World Choir Games. Die vinden plaats van 30 
oktober tot 7 november 2021. In hoeverre is gemeente Schoten opnieuw betrokken?  

Tot slot vraagt Ignace aandacht voor het prachtig pleintje aan de bibliotheek/Sint-Cordulakerk. 
Hij vindt dit de ideale locatie voor culturele activiteiten, gelegen op de culturele as. 

6.5. Datum volgende cultuurraad 
De volgende cultuurraad vindt plaats op donderdag 24 juni 2021, aansluitend op infosessie rond 
tablets. 
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